
REFERAT AF GENERALFORSAMLINGI 
GRTJNDEJERFORENINGEN"KROMARKEN'' 

TIRSDAG 8, JUNI1994 
AD DAGSORDEN PKT. 1. Valg af dirigent og sekretser 
E.Hansen blev valgt som dirigent. 
Aa.Jensen blev valgt som referent. 
Dirigenten konstaterede at 12 ejendomme var reprsesenteret. 
AD DAGSORDEN PKT. 2, Protokol fra sidste generalforsamling 
Protokollen fra sidste iis generalforsamling blev godkendt uden kommentarer. 
AD DAGSORDEN PKT. 3. Bestyrelsens beretning for det forlobne kr 
O.T0ger b0d velkommen til den 37. generalforsamling og meddelte at der irets lob var 
kommet 3 nye medlemmer. 
Foreningen har desvserre mistet 2 medlemmer, Steen Andersen og Iver Nissen, som begge 
er afg&et ved doden i det forl0bne ir. 
Det har vaeret et forholdsvis stille ir, hvor bestyrelsens arbejde har vaeret fordelt pd O.T0ger 
som formand og H.Skov Olsen som kasserer, medens E.Hjeds havde ansvaret for bMelauget. 
Poul Kring er tridt ind i bestyrelsen i stedet for B. Lynggaard Olesen. 
Der er med stort held anlagt vejbump, hvilket har nedsat bilemes hastighed betydeligt. I 
forbindelse med vejbumpene er anlagt lave vejlys. 
Der var et skuffende fremm0de ved irets udlaegning af bidebroen, idet kun 3 medlemmer 
m0dte op. Det er i hoj grad n0dvendigt at flere medlemmer deltager i dette arbejde. 
AD DAGSORDEN PKT. 4. Regnskab og kontingentfastsaettelse 
Regnskabet blev godkendt, og kontingentet blev vedtaget uaendret. 
AD DAGSORDEN PKT. 5. Indkomne forslag 
Svenn Andreasen foreslog i brev af 24.maj, at en halvrund lagune med strandbred blev 
etableret ved S0bredden. Der var ikke stemning for dette forslag. 
Der var ligeledes forslag om opsaetning af en bordplade eller grill p i graesplaenen ved 
bidebroen, Efter nogen diskussion vedtog man at opsaette baenke og borde, som passede ind 
i naturen, i naerheden af bidebroen. 
Der var indkommet 3 forslag fra Sven Raunkiaer, Pile alle 10 i brev af 30.maj. 

1. Forslag om kystsikring af kystlinien mellem sejlklubben og baekken. 
- Generalforsamlingen opfordrede bestyrelsen til at anmode skovstyrelsen om at foresti en 
eventuel udbedring. 
I forbindelse med ovenstiende anmodede flere medlemmer bestyrelsen om at p^tale diverse 

fors0mmelser fra Sejl/Kajakklubbens side og eventuelt kontakte kommunen desangiende. 
2. Forslag om oprydning ved faergefartens bro, 

- Generalforsamlingen vedtog at faergefarten skuUe anmodes om fjemelse af brorester via 



skovstyrelsen. 
3. Regulering af jordniveauet omkring Krostiens udmunding ved sejlklubben. 

Forslag om at bestyrelsen beder sejlklubben ^eme den jord, man har placeret ved 
Krostiens udmunding, og i stedet placerer et andet materiale, som tillader afledning 
og nedsivning af regnvand. 

- Generalforsamlingen kunne tilslutte sig forslaget. 
Bestyrelsen havde modtaget forslag fra Hanne Lorenzen ved brev af IS.maj om at 
grundejerforeningen Kromarken deltog i udgifteme til belysning pi Bakkelyet. 
Der var ingen beboere fra Bakkelyet til stede. 
- Da generalforsamlingen ikke mente at grundejerforeningen havde interesse heri, blev 
forslaget afvist. 
AD DAGSORDEN PKT. 6. Valg til bestyrelse 
Alle kandidater blev genvalgt. 
Som 1. suppleant blev valgt Svenn Andreasen; 
som 2. suppleant blev valgt Erik Hansen. 
Stig M0ller og Sven Raunkiser blev genvalgt som revisorer. 
AD DAGSORDEN PKT. 7. Eventuelt 
O.T0ger foreslog generalforsamlingen, at man optager ejerne af Pile alle 2A og Krobakken 
2 som nye medlemmer af grundejerforeningen. 
- Efter at generalforsamlingen havde tilsluttet sig dette, vil O.Toger tage kontakt med de 
pigasldende. E n d e l i g b e s l u t n i n g tages h e r e f t e r pa naeste g e n e r a l f o r s a m l i n g . 
Bestyrelsen blev anmodet om at henstiUe til sejlklubben, at personer med tilknytning til denne 
parkerer p̂ i parkeringsarealet. 

-o-O-o-

H. Skov Olsen Poul Kring 
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